
POPERINGE
 poperinge@n-va.be  I   www.n-va.be/poperinge  I  jaargang 2016 • nr. 1 • mei 

V.U.: JAN JACOBS, REKHOF 28, 8970 POPERINGE

De Poperingse N-VA-leden kozen net als alle andere lokale afdelingen van de N-VA een nieuw bestuur.
Jan Jacobs is de nieuwe voorzitter en ondervoorzitter is Edwin 
Lesschaeve. Daarnaast werden nog veertien andere bestuurs-
leden verkozen. De volgende personen werden ook verkozen  
tot bestuursleden: Albert Battheu, Pieter Derycke, Lieve  
De Wandeler, Paul D’hondt, Wouter Folens, Johan Gheldof,  
Ben Glorieux, Paul Hardeman, Jan Jacobs, Janique Lannoeye, 
Nicolas Lefever, Edwin Lesschaeve, Andy Schacht, Andre  
Schaubroeck, Anny Steenlant en Jan Van Bruwaene. 

Zij vormen samen met de N-VA-mandatarissen (Jean-Marie 
Blondeel, Geert Ganne, Lieven Ryckbosch en Edwin Lesschaeve) 
het bestuur van de Poperingse N-VA voor de komende drie jaar. 
Alle gegevens zijn terug te vinden op www.n-va.be/poperinge. 

N-VA Poperinge bedankt Jan Van Bruwaene om de afdeling de 
voorbije drie jaar te leiden. Daarnaast bedanken we ook Martin 
Dewulf en Charlotte de Wit-Vyvey voor hun jarenlange inzet. 
Zij verlaten het bestuur.

Voorzitter Jan Jacobs benadrukt de be-
langrijke gemeenteraadsverkiezingen in 
2018: “De ambitie is groot. Onze ploeg 
behaalde in 2012 drie gemeenteraads-
zetels en één zetel in de OCMW-raad. 
In 2018 willen we minstens even goed 
doen en de stad meebesturen. We zijn 
halfweg en maken nu de balans op.”

5de barbecue N-VA Poperinge 
Op zaterdag 11 juni verwelkomt N-VA Poperinge u graag 
opnieuw op een echte Vlaamse barbecue met een uitgebreid 
saladebuffet en dessertbord. Terwijl de kinderen ravotten op  
het speelpleintje, kan je samen met de Poperingse N-VA’ers 
smullen van de barbecue tussen pot en pint. Volwassenen  
betalen 15 euro (20 euro met dessertbord). Kinderen jonger 
dan 12 jaar betalen 7 euro (10 euro met dessertbord). Iedereen 
welkom vanaf 18.30 uur in OC De Bollaard in Watou.

In het kader van de 11 juli-viering is minister 
Ben Weyts uitgenodigd als gastspreker op 
de familiedag van het regiobestuur Ieper-
Poperinge. De familiedag vindt plaats op 
zaterdag 9 juli in JOC De Kouter vanaf  
18 uur. De minister zal het ongetwijfeld 
hebben over de prachtige toeristische 
troeven van de Westhoek en zijn plannen 
om het openbaar vervoer in de Westhoek te 
hervormen. Noteer alvast deze datum in uw 
agenda!Koop of bestel uw kaarten voor woensdag 8 juni bij onze  

bestuursleden of via organisatieverantwoordelijke  
Wouter Folens: wouter.folens@n-va.be of 0488/287545.

  Het N-VA-bestuur bij de Sint-Vedastuskerk te Reningelst.

  Voorzitter Jan Jacobs

N-VA Poperinge maakt halverwege de balans op

Leefbaar Roesbrugge p. 4De speerpunten van N-VA Poperinge p. 2

AGENDA Minister Ben Weyts gastspreker 
op 11 juli-viering te Poperinge

 Voor meer inlichtingen: ben.glorieux@n-va.be of 0472/601310.
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Fietspaden naar Ouderdom, Westouter en Woesten en de renovatie van het fietspad 
naar Watou met verkeersveilige en aantrekkelijke doorgang Sint-Jan-Ter-Biezen

De speerpunten van N-VA Poperinge
Met tien speerpunten trok N-VA Poperinge eind 2012 naar de gemeenteraadsverkiezingen. Nu, na drie jaar 
constructief oppositie voeren, maken we een eerste tussentijdse balans op. We stellen vast dat de huidige 
meerderheid (CD&V en Samen) verschillende van onze speerpunten in uitvoering brengt of er (net niet) 
aan werkt. We blijven echter kloppen op dezelfde nagels. Vijf speerpunten worden in dit huis-aan-huisblad 
geanalyseerd.

Het tweerichtingsfietspad naar Woesten gaat heel langzaam vooruit. Er gebeurden 
nog aanwervingen van gronden in de gemeenteraad van april. Ook het fietspad 
Poperinge-Westouter staat ingeschreven op de meerjarenplanning. De N-VA 
blijft echter ijveren voor een fietspad naar de Ouderdom. Iedere rijbaan met 
tweerichtingsverkeer van en naar Poperinge moet een volwaardig fietspad hebben. 
Stad Poperinge heeft alvast een brief geschreven naar het provinciebestuur om deze 
weg op het functioneel fietsroutenetwerk te plaatsen en zo subsidies te krijgen.

Secretaris Ben Glorieux: “In 2014 werd het nieuwe, verkeersveilige fietspad 
afgewerkt van Poperinge tot Sint-Jan-ter-Biezen. De werken voor het tweede deel van 
het fietspad van Sint-Jan-ter-Biezen naar Watou zijn ook gestart. Een opknapbeurt 
van De Kapelle is wel broodnodig. De N-VA denkt hierbij aan afremming van het verkeer, vernieuwing van de voetpaden en 
een ontmoetingsplaats voor allerlei dorpsactiviteiten. Sint-Jan-Ter Biezen komt nergens aan bod in de meerjarenplanning. 
Jammer.”

Zelfstandige ondernemers Jan Van Bruwaene, Anny Steenlant, 
Andy Schacht en Edwin Lesschaeve: “Er werd een nieuw commercieel 
strategisch plan Poperinge opgesteld. Om het winkelen te promoten, 
voerde men de Pop.Pas in. Iedere inwoner van Poperinge en de 
buurgemeentes kunnen deze stadspas gebruiken in één van de 
deelnemende Poperingse handelszaken om kortingen te verkrijgen en 
geschenkbonnen te winnen.”

De N-VA vraagt echter om deze stadspassen ook te bezorgen aan 
de inwoners van aanpalende gemeentes in Noord-Frankrijk (van 
Steenvoorde tot Oost-Cappel). Dit is goed voor 13 000 Pop.Passen en 
vergroot de kans dat mensen winkelen in het centrum. We blijven 
ons alvast verzetten tegen de verplichte nieuwe winkeltaks. Dit jaagt 
ondernemers weg.

Bestuurslid André Schaubroeck: “Het ontwerp van de dorpskernvernieuwing van Reningelst is bijna een feit. Het bewoners-
platform van Reningelst volgt deze ontwikkelingen al lang op de voet. Een bewonersplatform weet namelijk wat er leeft en 
beweegt in het dorp. De bewoners zeggen dat er te weinig groen voorzien wordt op het dorpsplein. Ze willen ook een openbaar 
toilet en extra parkeerplaatsen. Daarnaast ontbreekt er een fietsenstalling op het ontwerp. Het stadsbestuur belooft om rekening 
te houden met deze opmerkingen.”



Nieuw strategisch plan voor winkels en horeca in het centrum (met meer evenementen) 

Dorpskernvernieuwing in Reningelst
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De speerpunten van N-VA Poperinge

Fractievoorzitter Jean-Marie Blondeel: 
“De opcentiemen worden verlaagd van 1975 naar 1925 in 2018. Vijftig 
opcentiemen is echter te weinig als je weet dat het gemiddelde in Vlaanderen 
op 1397 ligt én buurgemeente Ieper het houdt op 1500 opcentiemen voor 
2016.”

De N-VA steunt de ontwikkeling van de Vroonhofsite en de vernieuwing van het zwembad. 
Maar enkel in een realistisch financieel kader. Gemeenteraadslid Geert Ganne: “De N-VA is 
tevreden, want we stellen vast dat het stadsbestuur afstapte van het bouwen van een cultuurzaal 
op de Vroonhofsite. De N-VA verkiest wel nog altijd de Sint-Bertinuskerk boven de Onze-
Lieve-Vrouwekerk als nieuwe podiumzaal voor 350 concertgangers. De Sint-Bertinuskerk is 
centraal gelegen met een parking en er is heel wat horeca. Ook het stadsbestuur verkiest 
deze kerk als nieuwe podiumzaal en weerlegde onze argumenten dan ook niet. De plannen 
zijn echter nog niet definitief. We hopen alvast dat het stadsbestuur het centraal kerkbestuur 
nog op andere gedachten kan brengen.”

Ben Glorieux, Jan Van Bruwaene en Jean-Marie Blondeel:
“Over de aanpak van het vernieuwde zwembad is de N-VA 
erg ontevreden. Dit komt vooral door de bevoegde schepen. 
Er was geen opvolging van het cafetariadossier en de schepen 
hield geen verslagen bij met de mogelijke bowlinguitbater. Erg 
onprofessioneel. De meerderheid had dit belangrijk dossier 
beter moeten opvolgen. Het gevolg is dat het zwembad nu opent 
zonder cafetaria én zonder recreatieve infrastructuur. De N-VA 
stelt voor om een pop-up bar met drank- en eetautomaten 
te voorzien met de opening van het zwembad. Ondertussen 
schrijft men een nieuw contract met soepelere voorwaarden. 
Er moet ook bijhorende recreatieve infrastructuur zijn om 
deze cafetaria levensvatbaar te houden. Dit kan gaan over een 
privé-investering voor (opnieuw) een bowling, een fitnesszaal, 
een dansschool of zelfs een kleine cinema die tot op heden 
ontbreekt in de Westhoek. De N-VA zal zich verzetten als het 
stadsbestuur deze cafetaria in eigen beheer zal bouwen. Het 
stadsbestuur moet zelf op zoek gaan naar een geschikte privé-investeerder. De N-VA stelt alvast voor om uitbaters van bovengenoemde 
recreatieve sporten te contacteren.”

“Om het ongemak voor het ontbreken van de cafetaria bij de opening van het zwembad te verzachten, stelt de N-VA voor om iedere 
Poperingenaar een aantal gratis zwembeurten voor het gezin aan te bieden. Dit is het minste wat het stadsbestuur kan doen. Ook 
stelt de N-VA de huidige verkeerscirculatie in vraag bij de opening van het zwembad. We vrezen toenemend verkeer in de rustige 
Komstraat. Dit kan toch niet de bedoeling zijn?”, aldus jongerenverantwoordelijke Wouter Folens.

Verlaging van de opcentiemen op de onroerende voorheffing

Realisatie van de Vroonhofsite en vernieuwing van het zwembad in een realistisch 
financieel kader
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Uittredend voorzitter Jan Van Bruwaene en ondervoorzitter Edwin Lesschaeve: “Eind 
januari hielden we onze jaarlijkse nieuwjaarsreceptie. We mochten ruim honderd 
sympathisanten verwelkomen in de brasserie van het Oud-Vlaenderen, alsook twintig 
actieve landbouwers uit de Westhoek. We danken onze echtgenotes Janique en Lieve om 
hapjes te voorzien. 

Gastspreker was kamerlid Rita Gantois uit Koksijde, die het thema landbouw opvolgt 
in het federaal parlement. Gantois lichtte toe welke initiatieven ze nam om de landbouw 
te ondersteunen. Oud-voorzitter van de Boerenbond noemt haar dan ook de gesel van 
bevoegd minister Kris Peeters. Ben Glorieux, beroepshalve ook fractiemedewerker voor 
de provincie West-Vlaanderen, kaart de hoogte van de prijzen van de landbouwgronden 
aan: “We zijn bezig in onze partij om de Europese landbouwsystemen op vlak van land-

bouwgrond te onderzoeken. We stellen namelijk vast dat de landbouwgrondprijzen de pan uit swingen. De familiale landbouwer 
in Vlaanderen kan niet blijven opboksen tegen rijke industriëlen en adellijke families. Ook de banken spelen hier een onethische 
rol in. In Frankrijk heb je bijvoorbeeld het SAFER-systeem. Dit systeem zorgt ervoor dat enkel de familiale landbouwer landbouw-
grond van een collega bij stopzetting kan overnemen of kopen. Een vrije markt is goed, maar niet ten koste van de toename van 
ongelijkheid en de ondergang van de familiale landbouw.”

Na protest van de uitbaters aan de 
gemeenteraad wil het stadsbestuur dan 
toch een aanpassing van de toeristentaks. 
Bestuursleden Ben Glorieux, Jan Van 
Bruwaene en Pieter Derycke: “We zijn 
tevreden dat het stadsbestuur tot inkeer 
is gekomen en naar de essentie gaat van 
de taks. De effectieve gebruiker, hier de 
toerist, betaalt deze taks. Dit is de eerlijk-
ste manier van heffen. Met de aanpassing 
van de taks geeft het stadsbestuur ook 
toe dat men dit op vlak van inspraak vol-
ledig verkeerd heeft aangepakt. 

We hebben de indruk dat de schepen van 
financiën de toerismeschepen moest bij-
springen om het dossier alsnog recht te 
trekken.” De oprichting van een advies-
raad voor toerisme is dringend nodig om 
te bespreken waarvoor deze belasting-
inkomsten dienen. De toerismeschepen 
treuzelt met de oprichting hiervan. Ook 
de hoogte van de toeristentaks blijft een 
pijnpunt. Het bedrag van 1,5 euro (per 
nacht per gast) blijft onredelijk als je 
dit vergelijkt met andere West-Vlaamse 
gemeentes. In Ieper is dat 1,4 euro per 

kamer, dus slechts 70 eurocent voor een 
persoon. In Veurne en Diksmuide is dit 
per kamer slechts één euro.

Albert Battheu is verantwoordelijk voor de 
seniorenwerking: “Voor gepensioneerden op 
hogere leeftijd zoals mijzelf is het heel moei-
lijk dat ze ons bij het levenseinde niet kunnen 
verzorgen in Poperinge. We moeten naar het 
ziekenhuis in Ieper. Daarom schreven we een 

brief naar de directie van het Jan Yperman 
Ziekenhuis met de vraag of er opnieuw een 
palliatieve afdeling kan opgericht worden.” Be-
stuursleden Paul D’hondt en Paul Hardeman 
steunen dit voorstel.

De N-VA heeft in augustus 2015 een nood-
kreet geslagen omtrent de leefbaarheid 
van Roesbrugge. Andy Schacht, inwoner 
van Roesbrugge, volgt de problematiek 
al maanden op: “Een positieve vaststel-
ling is dat er minder huizen te koop staan 
in de hoofdstraat. Op onze vraag is het 
bewonersplatform ook al één keer opnieuw 

samengekomen. Jammer genoeg vindt men 
geen trekkers op dit moment. Er is ook 
minder zwaar vervoer. Dit komt omwille 
van de tijdelijke werken in Ghyverinkhove. 
We blijven bij het stadsbestuur aandringen 
om het zwaar vervoe definitief te verban-
nen uit het dorp. De doorgang is te smal.” 

Geslaagde nieuwjaarsreceptie

Nieuws uit de OCMW-raad en gemeenteraad
Aangepaste toeristentaks is nog te duur

Opnieuw palliatieve afdeling in ziekenhuis van Poperinge

Roesbrugge wordt leefbaarder
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slanker en goedkoper

B E V O E G D H E D E N

Uw gemeente Vlaanderen

Na de hervorming zal de provincie zich concentreren op zogenaamde 
grondgebonden bevoegdheden. Zo investeert West-Vlaanderen jaarlijks 
4 miljoen euro in fietspaden. De provincie krijgt ook voldoende middelen 
om die taak uit te voeren. De 140 provinciale personeelsleden die zich 
nu dagelijks inzetten voor sport, cultuur en welzijn zullen elders ingezet worden.

De N-VA zal het West-Vlaamse budget nauwkeurig blijven opvolgen. 
De provinciale middelen moeten verantwoord besteed worden. 
“Zo zorgde de N-VA ervoor dat de deelnemende kustgemeentes de helft 
van hun bijdrage aan het mislukte driejaarlijkse kunstproject Beaufort zullen 
terugkrijgen”, stelt Kristof Pillaert. “We ijveren er ook voor dat de provincie 
nog meer inzet op de bestrijding van wateroverlast.”

provincieraadsleden

NU

in West-Vlaanderen

72 -50%
   nog 35 provincieraadsleden

“De N-VA wil de provinciale middelen 
  verantwoord besteden” 
   Kristof Pillaert, N-VA-fractievoorzitter provincieraad West-Vlaanderen 

De Vlaamse Regering, met minister van 
Binnenlands Bestuur Liesbeth Homans (N-VA), 
is volop bezig de vijf provincies in Vlaanderen 
te hervormen. Dat is een goede zaak voor iedereen. 

 In 2017 verschuiven heel wat 
 bevoegdheden van de provincie 
 naar uw gemeente en naar 
 Vlaanderen. Want die zijn veel 
 beter geplaatst om taken op het 
 vlak van welzijn, jeugd, cultuur 
 en sport uit te voeren. 

Vanaf 2018 wordt ook 
het aantal provincieraadsleden 
in elke provincie gehalveerd. 
De provincie wordt zo 
een pak goedkoper en 
dat zal u voelen. De 
provinciebelasting 
zal dalen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Liesbeth HomansLiesbeth Homans

poperinge@n-va.be

Voorstelling nieuwe bestuursleden 

Nicolas Lefever

• Leeftijd: 22 jaar
• Beroep: Zelfstandig ondernemer Tuinen Lefever 

(aanleg en onderhoud)
• Woont in de Bruggestraat

Anny Steenlant

• Leeftijd: 72 jaar
• Beroep: Uitbaatster chocolaterie
• Woont in de Casselstraat

Johan Gheldof

• Leeftijd: 50 jaar
• Beroep: Marketing manager en IT-manager bij 

Kopal NV - Segaf BVBA
• Woont in de Elverdingseweg

André Schaubroeck

• Leeftijd: 63 jaar
• Beroep: Beroepsmilitair op rust
• Woont in de Baljuwstraat in Reningelst
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De N-VA zorgt voor Verandering

De Verandering werkt!

Meer jobs, minder belastingen

De N-VA beloofde Verandering voor Vooruitgang. En wij houden woord. Onze ministers in de 
Vlaamse en federale regering werken hard aan uw toekomst. Zij zorgen ervoor dat Vlaanderen 
veiliger wordt. Dat u meer kans maakt op een goede job en elke maand meer nettoloon 
overhoudt. Dat de nieuwkomers in onze maatschappij instemmen met onze waarden en normen. 
Het werk van de N-VA is nog niet af. Maar de verandering is ingezet. En dat merkt u vandaag al.

Een veiliger land

Een rechtvaardiger asielbeleid

Meer nettoloon

Nieuwe jobs in kmo’s

Meer middelen en personeel Minder criminaliteit Harde aanpak terrorisme 

Humane opvang oorlogsvluchtelingen

Terugkeerbeleid WERKT

(tussen 15 en 64 jaar)

+11.000
in 2016

400
MILJOEN -10%

in 2015

Engagementsverklaring
nieuwkomers

Rechten

 Plichten

20
15

20
15

vrijwillig

gedwongen

4.000

5.900

+ € 1.500
per jaar in 2018

68%
NU

72%2018

Mensen 
aan het 

werk

België is een van de strengste landen
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